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Panowie Szymon Tarant (1) i Zbigniew Kaczorowski (2) wytknÄ™li mi bÅ‚Ä™dy. MajÄ… racjÄ™,
a zatem prostujÄ™ i przepraszam.  1. Faktycznie, swego czasu (ile to juÅ¼ lat temu?), kiedy
sponsorem rozgrywek Pucharu Narodów byÅ‚a firma Samsung, relacje (a?) z poznaÅ„skiego CSIO
na antenie Eurosportu miaÅ‚y (a?) miejsce. Nie zmienia to jednak postaci rzeczy, Å¼e obecnie
Eurosport nie konkuruje z TVP o prawa do transmisji z zawodów jeÅºdzieckich organizowanych w
Polsce. Zatem zarzut do czÅ‚onków Rady ZwiÄ…zku, jakoby przekazywanie informacji o kosztach
transmisji w TVP &bdquo;osobie pracujÄ…cej dla konkurencyjnej telewizji, w tym przypadku
Eurosportu, jest etycznie naganne&rdquo; &ndash; nie ma podstaw. Jest nielogiczny. 

2. Co do propozycji zmian w systemie szkolenia &ndash; faktycznie zostaÅ‚a ona rozesÅ‚ana do
prezesów WZJ-tów 16 czerwca tego roku, na co sÅ‚usznie zwróciÅ‚ mi uwagÄ™ Zbigniew
Kaczorowski. Propozycje owe byÅ‚y jednym z czterech zaÅ‚Ä…czników do maila rozesÅ‚anego
przez asystentkÄ™ zarzÄ…du, którego treÅ›Ä‡ brzmiaÅ‚a nastÄ™pujÄ…co: W zwiÄ…zku ze
zbliÅ¼ajÄ…cym siÄ™ spotkaniem Prezesów PZJ &ndash; WZJ, przesyÅ‚am w zaÅ‚Ä…cznikach
dokumenty, które majÄ… byÄ‡ omawiane na spotkaniu podczas Mistrzostw Polski w Warce w
dniach 3-6 lipca 2014 r. O dokÅ‚adnym terminie spotkanie zostanÄ… PaÅ„stwo poinformowani w tym
tygodniu.Do spotkania w Warce jednak nie doszÅ‚o i zapewne owe dokumenty ugrzÄ™zÅ‚y gdzieÅ›
w komputerach w WZJ-tach.  Fakt, Å¼e prezesi WZJ-tów nie zainteresowali siÄ™ tym projektem, a
w kaÅ¼dym razie wiÄ™kszoÅ›Ä‡ z nich nie rozesÅ‚aÅ‚a go do trenerów w swoim regionie z
proÅ›bÄ… o zapoznanie siÄ™ i opiniÄ™ &ndash; nienajlepiej o nich Å›wiadczy. Nie zmienia to
jednak stanu rzeczy &ndash; projektowane zmiany w systemie szkolenia nie sÄ… powszechnie
znane w Å›rodowisku.   Znamienne co jeszcze napisaÅ‚ Zbigniew Kaczorowski, czÅ‚onek zarzÄ…du
PZJ:Dodatkowo system zostanie rozesÅ‚any do wszystkich czÅ‚onków CKE (Centralna Komisja
Egzaminacyjna). PrzewodniczÄ…cy CKE zapoznaÅ‚ siÄ™ juÅ¼ z propozycjami. Uwierz, Å¼e nie
chcemy wyprodukowaÄ‡ bubla, stÄ…d tak ostroÅ¼nie do tego podchodzimy. Czekamy na opinie
ludzi naprawdÄ™ biorÄ…cych udziaÅ‚ w szkoleniu, a nie tylko opieramy siÄ™ na negatywnej ocenie
starego systemu prezentowanego przez PrzewodniczÄ…cego zespoÅ‚u do spraw szkolenia.  
WierzÄ™, Å¼e akurat Zbigniew Kaczorowski &bdquo;ostroÅ¼nie&rdquo; podchodzi do projektu
zmian, bo znam jego zdanie w tej kwestii. Nie wierzÄ™ jednak, aby podobne podejÅ›cie
prezentowali panowie prezesi. A jeÅ›li chodzi o &bdquo;czekanie na opinie&rdquo;. Przeanalizujmy
fakty. Projekt &bdquo;zostanie rozesÅ‚any&rdquo; &ndash; czyli do 7 listopada, kiedy to kol.
Kaczorowski zamieÅ›ciÅ‚ ten komentarz pod moim tekstem na blogu, nie byÅ‚ rozesÅ‚any.
PrzypomnÄ™ &ndash; zarzÄ…d podjÄ…Å‚ uchwaÅ‚Ä™ &bdquo;zamraÅ¼ajÄ…cÄ…&rdquo; projekt
5 wrzeÅ›nia. Jak siÄ™ cofnÄ…Ä‡ gÅ‚Ä™biej - projekt byÅ‚ gotowy w kwietniu. A wiÄ™c przez 6
miesiÄ™cy nie udaÅ‚o siÄ™ znaleÅºÄ‡ czasu, aby ów dokument rozesÅ‚aÄ‡ do czÅ‚onków CKE.
Trudno w takim dziaÅ‚aniu zauwaÅ¼yÄ‡ dobrÄ… wolÄ™ do zasiÄ™gniÄ™cia opinii fachowców w
kwestii tego kontrowersyjnego projektu.Marek Szewczyk  
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